



# LAURE LARNAUD

---

REPOSITIONING

ALIGNMENT

ACTIVATION

Following more than 15 years in marketing and sales management positions for French and international groups, Laure changed direction to become a senior consultant in executive search and talent development. She works notably with major groups in the industrial, mass retail and service sectors, in the fields of executive search and individual or collective guidance.

The holder of a Master's in Agronomy and a Master's in Marketing & Business Development from ESSEC, she is also the Director of Studies and coach for tailor-made ESSEC Executive Education programmes.

A certified coach, Laure guides and advises managers and executives using a resolutely results-oriented approach but with a particular emphasis on self-management and interpersonal relations. She focuses notably on the identification of areas for improvement, confidence boosting and personal resources, and thus helps open the way to personal fulfilment. Her methods are based on an approach fostering shared value creation and operational results.



# LAURE LARNAUD

---

REPOSITIONNEMENT

ALIGNEMENT

MISE EN MOUVEMENT

Après avoir occupé pendant plus d'une quinzaine d'années, des responsabilités de direction marketing et commerciales dans des groupes français et internationaux, Laure a rejoint le monde du conseil en tant que senior consultant Executive search et talent development. Elle intervient notamment auprès de grands groupes des secteurs de l'industrie, de la grande consommation et des services dans les domaines de Executive search, et l'accompagnement individuel et collectif.

Diplômée d'un Master en agronomie, complété par un mastère ESSEC marketing et business développement, elle est également directrice pédagogique et coach au sein des programmes sur mesure de l'ESSEC Executive Education.

Certifiée coach, Laure accompagne et conseille les managers et dirigeants dans une démarche résolument orientée résultats en mettant un focus particulier sur le savoir être et la qualité de la relation. Elle s'investit notamment dans l'identification d'axes de progrès, travaille avec eux sur le renforcement de la confiance, l'identification des ressources personnelles et aide ainsi à faire émerger les axes d'épanouissement personnel. Elle inscrit sa démarche dans une logique, de création de valeur partagée et de résultats opérationnels.